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S/BR .0002.9.2013          
Protokół Nr  XXXV/13 

z XXXV sesji Rady Miejskiej w Rynie 
z dnia 30 grudnia 2013 roku 

 
Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Ryn 

w godz.13:00 do 14:30. 
W obradach uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej 

 Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński 

 Skarbnik Gminy  - Irena Olszewska 
_    Sekretarz Gminy – Barbara Kowalska        

      -    Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
      -    Mieszkańcy Miasta i Gminy 
      -    Maria Olchowska – projektant  
 
 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w  okresie   
    między sesjami. 
5.Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  sesjami. 
6. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. 
7. Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn 
    na lata 2014-2022. 
9. Uchwalenie budżetu na 2014 rok: 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
2) odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady, 
3) odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez przewodniczącego 

komisji  właściwej do spraw budżetu, 
4) odczytanie opinii  Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 

             oraz o prognozie długu, 
5) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 
6) głosowanie nad uchwałą budżetową. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości oznaczonej nr 138/35  
      w Rynie.                                                                                                                             
11. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 5 w budynku  
     mieszkalnym nr 6 w Starej Rudówce.                                                                                 
12. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieodpłatnego od Agencji Nieruchomości Rolnych 
      Nieruchomości w Cankach obręb Tros gm. Ryn.                                                               
13. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości.                                                       
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w użyczenie majątku gminy   
      Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Rynie Spółce z o.o.           
15.Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania stypendium wspierania edukacji uzdolnionych  
      uczniów szkół podstawowych i gimnazjum.                                                                       
16. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu  
      usług turystycznych i rekreacji indywidualnej, położonego  w obrębie geodezyjnym Rybical, w  
      rejonie  wsi Skorupki gm. Ryn.                                                                                                        
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn 
      na lata 2013-2019.                                                                                                                                                                                                               
18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2013r.                                                          
19. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej na 2014r.                                                                 
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20. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady na 2014r.                                                                   
21. Sprawy rożne.    
22. Zamknięcie posiedzenia. 
                                                                                          
                                                                                        
Ad.1  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia XXXV Sesji Rady Miejskiej w Rynie  dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan J. Guz. 
W trakcie stwierdzania prawomocności obrad w sesji i uczestniczyło 14 radnych.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.2  Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – wniósł o rozszerzenie porządku obrad sesji o pkt: 
„ 11a Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży nieruchomości oznaczonej nr  
    71/3 we wsi Szymonka .” 
 
Porządek obrad  został przyjęty przez Radę Miejską jednogłośnie ( w obecności 14 radnych) wraz z 
powyższym wnioskiem. 
 
 
Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Uwag do protokółu nie zgłoszono. 
Protokół  został przyjęty przez Radę większością głosów, przy jednym głosie wstrzymującym się. 
 
 
Ad.4 Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych   
         w  okresie między sesjami. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady poinformował o: 
1/ piśmie Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Olsztynie – Delegatury w Giżycku 
z dnia 5.12.13r. w zakresie  gospodarki odpadami komunalnymi – pismo stanowi załącznik nr 2 
2/ piśmie Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 19.12.13r.dotyczącym 
niekontrolowanego rozwoju energetyki wiatrowej na terenie województwa – pismo stanowi załącznik 
nr 3. 
 
 
Ad.5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między    
         Sesjami- sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG poinformował, że: 
1/ w rankingu bibliotek publicznych działających w małych miejscowościach- przygotowanym przez 
Instytut Książki i „Rzeczpospolitą”  - Biblioteka Publiczna w Rynie na 700 bibliotek zajęła 88 miejsce 
2/ w Ełku odbył się III Festiwal Promocji Gospodarczej Warmii i Mazur 

3/ 11.12.2013r. odbyła się promocja tomiku poezji ryńskich poetów zorganizowana przez Bibliotekę 
Publiczną w Rynie 
4/ uczestniczył w spotkaniu  prężnie działającego Związku Emerytów i Rencistów w Rynie 
5/ wyłoniono wykonawców usług geodezyjnych, do sporządzania decyzji o warunkach zabudowy 
oraz na prowadzenie punktu konsultacyjnego ds. uzależnień w roku 2014. 
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Ad.6 Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. Ad.7  Odpowiedzi na wnioski, 
interpelacje i zapytania. 
 
Pan J. Guz zwrócił uwagę na potrzebę przebudowy parkingu przy boisku przy szkole w taki sposób, 
aby była możliwość parkowania pod skosem w celu zwiększenia miejsc parkingowych. 
 
Pan D .Kowalski zapytał dlaczego w trakcie przerw w dostawie prądu jest pozbawiony również 
wody. 
 
Pan J. Leczycki odpowiedział, że przyczyną takiej sytuacji jest to, że nie wszystkie stacje są 
podłączone do agregatu prądotwórczego. 
 
Pan K. Jarosz zapytał o planowany termin zmiany statutu Ryńskiego Centrum Kultury. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że projekt zmian zostanie przedstawiony na 
styczniowej sesji. 
  
 
Ad.8  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn 
          na lata 2014-2022. 
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. Przedstawiła pozytywną opinię 
Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn 
na lata 2014-2022 – opinia RIO stanowi  załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 
 
Pan S. Kożuszko - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa 
i Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2014-2022. 
  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych. 
Uchwała Nr XXXV/289/13 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.9 Uchwalenie budżetu na 2014 rok: 
 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej 
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy- przedstawiła projekt uchwały z autopoprawką zawartą w 
Zarządzeniu 106 Burmistrza MiG Ryn z dnia 12.11.2013r. 
 
 

2) odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady 
 
1/ Pani A. Jucewicz – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – przedstawiła pozytywną 
opinię komisji o projekcie budżetu na 2014 rok – opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokółu. 
 
2/ Pan K. Jarosz – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego Spraw Socjalnych i 
Zdrowia – przedstawił pozytywną opinię komisji o projekcie budżetu na 2014 rok – opinia stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
3/ Pan M. Kowal – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - przedstawił pozytywną opinię komisji o 
projekcie budżetu na 2014 rok – opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
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3) odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez 
przewodniczącego komisji  właściwej do spraw budżetu, 

 
Pan S. Kożuszko - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i 
Turystyki - przedstawił pozytywną opinię komisji o projekcie budżetu na 2013 rok – opinia stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 

 
4) odczytanie opinii  Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 

             oraz o prognozie długu 
 
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy: 
1/ przedstawiła pozytywną opinię  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie ( Nr RIO.IV-0120-
405/2013 z 10.12.13r.) o projekcie uchwały budżetowej na 2014 r.- opinia stanowi załącznik nr 11 
do niniejszego protokółu. 
2/ / przedstawiła pozytywną opinię  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie ( Nr RIO.IV-0120-
407/2013 z 10.12.13r.) o możliwości sfinansowania przez gminę deficytu.- opinia stanowi załącznik 
nr 12 do niniejszego protokółu. 
 

5) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej 
 

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że budżet na 2014r. jest budżetem rozwojowym. 
Przewiduje 24 inwestycje, ale być może nie wszystkie uda się zrealizować i wtedy trzeba będzie 
dokonywać zmian. 
 
Pani A. Jucewicz – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – poinformowała, że będzie 
głosowała za przyjęciem budżetu. Podkreśliła, że dotychczas zatwierdzane przez Radę Miejską 
budżety nie przyniosły wstydu. W mieście widać zmiany na lepsze. Ryn staje się ładniejszy, 
atrakcyjniejszy. Można poćwiczyć na „Orliku”, przespacerować się ścieżką nad Jez. Ołów. Gmina 
jest dobrze zarządzana, a każda złotówka jest wielokrotnie oglądana przed jej wydaniem. 

 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – stwierdził, że nasza gmina rozkwita z roku, na rok. Rada 
Miejska czujnym okiem patrzy na to, co robi Burmistrz wspierając go w różnych działaniach. 
Budżet na 2014 rok zapewnia środki na funkcjonowanie gminy. Przewodniczący poinformował, że 
będzie głosował za tym budżetem. 
 
Pan M. Kowal – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – podkreślił, że będzie cały czas walczył o to, 
aby coś powstawało na wsi, aby zrobiono boisko i kawałek kładki nad jeziorem.  
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – dodał, że przyszłoroczny budżet zakłada remont dróg gminnych.  

 
6) głosowanie nad uchwałą budżetową 

 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na 2014r. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr XXXV/290/13 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
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Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości oznaczonej  
          nr 138/35 w Rynie.                                                                                                                             
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie  
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości oznaczonej  nr 138/35 w Rynie.                       
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr XXXV/291/13 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 5 w  
          budynku  mieszkalnym nr 6 w Starej Rudówce.                                                                                 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie  
przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 5 w   budynku  mieszkalnym nr 6 w Starej 
Rudówce.                                                                                 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr XXXV/292/13 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokółu. 
 
 
 
Ad.11 a Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży nieruchomości oznaczonej  
          nr 71/3 we wsi Szymonka . 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
wyznaczenia do sprzedaży nieruchomości oznaczonej nr 71/3 we wsi Szymonka . 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr XXXV/293/13 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokółu. 
 
 
 
Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieodpłatnego od Agencji Nieruchomości    
          Rolnych  Nieruchomości w Cankach obręb Tros gm. Ryn.                                                               
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – przedstawił projekt uchwały. 
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Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
nabycia nieodpłatnego od Agencji Nieruchomości Rolnych  Nieruchomości w Cankach obręb Tros 
gm. Ryn.                                                               
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr XXXV/294/13 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości.                                                       
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
zamiany nieruchomości.                                                       
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr XXXV/295/13 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w użyczenie majątku  
           gminy Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Rynie Spółce  
          z o.o.           
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
wyrażenia zgody na przekazanie w użyczenie majątku gminy Przedsiębiorstwu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Rynie Spółce  z o.o.           
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr XXXV/296/13 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania stypendium wspierania edukacji  
           uzdolnionych  uczniów szkół podstawowych i gimnazjum.                                                                       
 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pani A. Jucewicz – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – poinformowała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
zasad przyznawania stypendium wspierania edukacji uzdolnionych  uczniów szkół podstawowych i 
gimnazjum.                                                                       
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr XXXV/297/13 stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
           terenu usług turystycznych i rekreacji indywidualnej, położonego  w obrębie   
           geodezyjnym Rybical, w rejonie  wsi Skorupki gm. Ryn.                                                                                                        
 
 
Pani M. Olchowska – projektant – przedstawiła projekt uchwały. Dodała, że podczas wyłożenia 
planu do publicznego wglądu nie zgłoszono żadnych uwag do planu. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  terenu usług turystycznych i rekreacji 
indywidualnej, położonego  w obrębie geodezyjnym Rybical, w rejonie  wsi Skorupki gm. Ryn.                                                                                                        
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr XXXV/298/13 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.17 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn 
          na lata 2013-2019.                                                                                                                                                                                                               
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy- przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2013-2019.                                                                                                                                                                                                               
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr XXXV/299/13 stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.18 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2013r.                                                          
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy- przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
zmian budżetu gminy Ryn na 2013r.                                                          
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr XXXV/300/13 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokółu. 
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Ad.19 Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej na 2014r.                                                                 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na 2014r. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr XXXV/301/13 stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.20 Przyjęcie planów pracy Komisji Rady na 2014r.                                                                   
 
1/ Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rynie na 2014r. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr XXXV/302/13 stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokółu. 
 
2/ Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie   
zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Rynie na 2014r. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, w 
obecności 14 radnych. 
 Uchwała Nr XXXV/303/13 stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.21 Sprawy rożne.    

 
Przewodniczący Rady - Pan J. Guz – poinformował, że w dniu dzisiejszym, przed rozpoczęciem 
sesji otrzymał pismo od Państwa Znak, w którym zwracają się o zmianę uchwały Nr 9/46/95 z dnia 
30.01.1995r. ponieważ, jak twierdzą na jej  podstawie osoby prowadzące działalność gospodarczą 
mogą bezkarnie utrudniać życie mieszkańcom. 
Kserokopia pisma stanowi załącznik nr 27do niniejszego protokółu. 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – stwierdził, że w sprawie hałasu był powiadamiany Inspektor 
Ochrony Środowiska, Komenda Powiatowa Policji i podobno firma zakłócająca spokój otrzymała 
mandat. Burmistrz podkreślił, że w takich sytuacjach należy każdorazowo powiadamiać policję, 
najlepiej Komendę Powiatową  na piśmie. 
 
Pani T. Dąbrowska – radca prawny – dodała, że zakłócanie spoczynku nocnego jest wykroczeniem i 
trzeba o tym informować policję. Takie zachowanie  może być podstawą do cofnięcia zezwolenia na 
sprzedaż alkoholu. 

 
Pani H. Znak – podkreśliła, że policja mówi, że nic nie może zrobić ze względu na uchwałę Nr 
9/46/95. 

 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że sprawdzi zapisy tej uchwały. 
 
 
Ad.22 Zamknięcie posiedzenia. 

 

 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG - złożył wszystkim życzenia z okazji nadchodzącego Nowego 
Roku. 
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – przyłączył się do życzeń. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXV sesji Przewodniczący Rady zamknął 
posiedzenie. 
 
 
 
Protokółowała:                                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Bożena Dybała                                                                             Jarosław Guz 
 

 


